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Z Á P I S N I C A  č. 1 / 2021 
 

zo spoločného rokovania komisií  
Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  

zo dňa 13.1. 2021 o 13:00 h, 
ktoré sa konalo online a osobne vo veľkej rokovacej sále Úradu BSK 

 
Členovia: Hudáková M., Chren M., Gujber L., Krúpa J., Pekár D., Švaral P., 

Solga O. 
Prítomní:                   Krúpa J., Pekár D., Švaral P., Hudáková M., Gujber L., Chren M. 
Ospravedlnený: Solga O. 
Neospravedlnený:  
Tajomník:  Šaray Matúš 
Ostatní prizvaní:  podľa prezenčnej listiny 
Hostia:  podľa prezenčnej listiny 
 

PROGRAM ZASADNUTIA 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Prerokovanie materiálu na rokovanie Z BSK 
3. Rôzne 
4. Záver 

 
1 Otvorenie 

Predseda Bratislavského samosprávneho kraja, Juraj Droba otvoril rokovanie komisie a 
predstavil program rokovania. 
 
Zúčastnení členovia Komisie majetku, investícií a VO hlasovali o navrhnutom programe, 
ktorý odsúhlasili.  
 

2 Prerokovanie materiálu na rokovanie Z BSK 
 

 

Informácia predsedu predstavenstva a generálneho riaditeľa o stave 
spoločnosti Regionálne cesty Bratislava a.s. a stave rokovaní medzi 
spoločnosťou Regionálne cesty Bratislava a.s. a jej veriteľmi. 

 
Materiál prezentoval 
 
Mgr. Rastislav Gajarský - Predseda predstavenstva a generálny riaditeľ spoločnosti Regionálne 
cesty Bratislava, a. s. 
 
V rámci diskusie na dotazy poslancov BSK následne odpovedali p. Gajarský, p. Droba, p. Pavlík, 
p. Vlčej a p. Slezák. 
 
Požiadavky p. predsedníčky Hudáková: 

- predložiť výsledky interného auditu, na ktorý sa odvoláva v dôvodovej správe a na 
základe, ktorého bolo v minulom roku schválené urovnanie s RCB, a.s. s BSK s podpisom 
a pečiatkou, spolu s informáciou kto ho robil. (p. predsedníčka bola informovaná, že išlo 
len o internú analýzu, za ktorú je zodpovedný p. Gajarský) 
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- odôvodnenie k tomu, že BSK má uhradiť 10-ročné záväzky. V interpelácii očakávala, že 
budú uvedené zákony a precedensné prípady z praxe, ináč platí premlčacia lehota na 
takéto pohľadávky a domnieva sa , že nie je možné uhrádzať zo strany BSK takéto staré 
záväzky 
 

- v prípade Eurovia – očakáva obdobný postup zápočtu ako u ostatných uvedených 
spoločnostiach a žiada vychádzať z výsledkov kontroly HK, ktorú poslanci obdržali 
 

- na rokovaní žiada prítomnosť aj ďalších členov predstavenstva, pán Gajarský oznámil, že 
je už len sám členom predstavenstva a že ostatní sa vzdali. 
 

- Podala žiadosť o kontrolu oprávnenosti sumy, ktorú RCB, a.s. žiada od BSK Útvarom 
hlavného kontrolóra. 
 

- úsporu pri úhradách chváli, avšak nezapočítavanie do započítavaných vzájomných 
záväzkov a pohľadávok 2,5 mil. eur za maľovanie čiar sa nezdá príliš hospodárne 
 

- v prezentácii jej chýba analýza časti nákladov na správu a údržbu 500km ciest, koľko pri 
štandardnom počasí ročne BSK potrebuje alokovať prostriedkov na tento účel (- pán 
Gajarský informoval, že takúto analýzu hospodárenia na 500km ciest pripraví nabudúce)  

 
Hlasovanie:  
prítomní: 6 (Hudáková M., Chren M., Gujber L., Krúpa J., Pekár D., Švaral P.) 
za: 5 (Chren M., Gujber L., Krúpa J., Pekár D., Švaral P.) 
proti:1 (Hudáková M.) 
zdržal sa:0  
nehlasoval: 0  
 

UZNESENIE č. 1 
Komisia majetku, investícií a verejného obstarávania odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať 
predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

3 Rôzne 
V bode rôzne neboli prezentované žiadne materiály. 
 

4  Záver 
 
Predseda Bratislavského samosprávneho kraja prítomným poďakoval za účasť na rokovaní 
komisie a ukončil jej činnosť. 
 
V Bratislave dňa 14.1. 2021  
 
 
JUDr. Matúš Šaray 
tajomník Komisie majetku,  
investícií a VO Z BSK 
 

Ing. Mária Hudáková 
predsedníčka Komisie majetku, 

investícií a verejného obstarávania 
Z BSK 


